
Krystian tr-uczak

Radny Rady Miasta Woclawek

Woclawek. 22.06.202L r.

Sz. P.

dr Marek Wojtkowski

Prezydent Miasta Woclawek

Interpelacja

Zwracanry sig z uprzejm4 prcSb4 o informacj g dotycz4c4 mo2liwoSci zmiany

nawierzchni chodnika przy ul. Brdowskiej.

Temat przebudowy - modernizacji chodnikaptzy wzrriankowanej ulicy byl poruszany

juZ wielokrotnie, zar6wnoprzezmieszkai.c6w, jak i radnych Rady Miasta. Mieli$my nadziejg,

Ze oczekiwane zniany nast4pi4 w 2021roku. Ponowne oglgdziny i roznowy z mieszfcaricami

osiedla wyra.nis wskazuj4 na konieczroSi realizacji *7w zadana.

W zwiezku z powyhszym uprzejmie prosimy o infomracjg, kiedy mieszkafcy mogg

spodziewai sig realizacji wspomnianej inwestycji na swoim osiedlu.
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